
 

ZAPISNIK SA 6. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

      održane  dana 14.9.2023. godine s početkom u 16.30  sati u prostoriji  škole. 

Na sjednici prisutni: Gordana Fileš, ravnateljica, Ante Žderić, član ŠO, Martina Malogorski Jurjević, 

član ŠO, Silvana Mrazović član ŠO, Mladen Delić član ŠO  Danijela Marković, zapisničar. 

Odsutni: Sandra Tomljenović i Sonja Pavlić članovi ŠO 

Sjednicu Školskog odbora otvorila je predsjednica ŠO. Nakon što je utvrđena natpolovična većina  

predložen je  sljedeći 

Dnevni red sjednice  

1. Usvajanje  Zapisnika sa 5. sjednice  Školskog  odbora   

2. Polugodišnji financijski izvještaj 

3.   Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana 

4. Školska godina 2023/2024-radni odnosi, prehrana, održavanje školske zgrade i dvorišta, najam 

dvorane, ugovori 

5. Izvještaj Školskog sportskog društva 

6. razno 

Dnevni red je usvojen. 

Ad.1.) Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik sa 5. sjednice ŠO održane 11.7.2023. 

godine. 

Ad.2.)  Nakon informiranja o Polugodišnjem financijskom izvještaju ŠO jednoglasno je usvojio isti. 

Ad. 3.)   Nakon informiranja o Polugodišnjem  izvještaju o izvršenju financijskog plana  ŠO jednoglasno 

je usvojio isti. 

Ad.4.) Ravnateljica je izvijestila članove ŠO o radnim odnosima, naime Gradski ured za obrazovanje, 

sport i mlade odobrio je još jednu odgojno obrazovnu skupinu produženi boravak za 4. razred te 

zaposlena učiteljica razredne nastave učiteljica Sara Dejanović. Umjesto učiteljice hrvatskog jezika 

Antonije Kamenjašević koja je sporazumno raskinula ugovor o radu došla je Zrinka Kovačević 

Živičnjak na pola radnog vremena zbog njege djeteta učiteljice Martine Hainešek,  a umjesto učiteljice 

matematike  Maje Marić, koja je otišla u mirovinu.  došla je Ivana Capan petak. Vjeroučiteljice Ivu Ileš 

i Tomislava Gavrić zamijenila je Barbara Bušić. 

 Nevrijeme koje je bilo u Zagrebu u 7 mjesecu porušilo je stabla u dvorištu škole pa je sukladno uputi 

Gradskog ureda za obrazovanje, sport i mlade škola  riješila uklanjanje stabala i košnju travnjaka preko 

LaPons d.o.o., a oštećenu ogradu preko Mata ograde d.o.o. 

Gradskom uredu za obrazovanje sport i mlade dostavljeni su ugovori za najam učionica i dvorane koje 

će unajmljivati: 

- Josip Kao 

- KK Pešća 

- Bruno Marinac 



- Luka Papić 

- Centar za zdraviji život 

Učionice će unajmiti 

- Steam radionice 

- Zlatko Baloković glazbena škola 

- Suvag 

- Mali šahisti 

- 3 D marcipan 

Ad. 5.) Učiteljica TZK Dubravka Basić Vidović  dostavila je izvještaj o radu Školskog sportskog društva 

za školsku godine 2022/2023.  

Ad.6.) Članovima ŠO dane su na uvid Odluke o reviziji školske knjižnice koja će se provesti do 

31.12.2023. 

Članovima ŠO dane su na uvid ponude osiguravajućih društava za izbor osiguranja od nezgoda za 

učenike škole. Odabrana je ponuda Croatia osiguranja čija premija iznosi 4 eura. 

SUH je tražio odobrenje za održavanje 10 . sportskih susreta u prostorima Škole, 15.10.2022. ŠO je 

odobrio održavanje igara. 

Prehrana za učenike od 5. do 8. razreda je ukinuta zbog organizacije besplatnog obroka za sve učenike 

te još jedne odgojno obrazovne skupine produženog boravka čime se broj obroka povećao te premašuje 

normu zaposlenih kuharica. MZO je dostavljen zahtjev za zapošljavanjem još jedne kuharice na pola 

radnog vremena kako bi se omogućio topli obrok svim učenicima Škole 

 

Sjednica ŠO završila je  u 18:00  sati. 

 

Predsjednica ŠO                                                                                                          Zapisničar  

 

Nevenka Pokos,prof.                                                                                            Danijela Marković 
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